
 
Akademický senát Filozofické fakulty Univerzity Hradec Králové  

 
Zápis z 25. zasedání AS FF UHK ze dne 30. 11. 2009  
-----------------------------------------------------------------------------------------------------------------   

 

Přítomni: Dr. Springerová, Dr. Němečková, Dr. Thér, Mgr. Štěpán, Dr. Joukl, J. Ţák, V. 

Prousek, M. Munzar, Bc. Vondráková, Bc. Polcerová   

 

Nepřítomni: doc. Tichý  

 

Hosté: dr. Grulich 

  

Program:  
 

1. Vyhlášení voleb děkana FF  

2. Novelizace Volebního a jednacího řádu AS FF UHK  

3. Různé 

  

Ad bod 1 

 

Předsedkyně senátu přivítala přítomné, potvrdila usnášeníschopnost senátu a zahájila 25. 

zasedání vyhlášením voleb kandidátů na funkci děkana FF. Zároveň předloţila harmonogram 

voleb: 

 

1. do 11. 1. 2010  odevzdání přihlášek + seznamu vědecké a publikační činnosti, přehledu 

pedagogického a vědeckého působení doplněného ţivotopisem + volební program  na 

sekretariát katedry politologie do rukou paní Šlesingerové 

 

2. 13. 1. 2010  zveřejnění volebního programu a dalších náleţitostí kandidátů dle čl. 20 

Volebního a jednacího řádu AS FF UHK na webových stránkách a na fyzické  

nástěnce na půdě FF UHK 

 

3. 27. 1. 2010    setkání zasedání akademické obce FF UHK spojené s představením  

kandidátů a následná volba kandidáta na funkci děkana FF v rámci 26. zasedání AS 

FF UHK 

 

O tomto časovém harmonogramu nechala předsedkyně senátu hlasovat. Hlasování bylo 

veřejné a proběhlo takto: 

 

 Studentská komora: 

 

3 hlasy pro    2 hlasy proti   0 se zdržel 

 

Zaměstnanecká komora: 
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5 hlasů pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Členové akademického senátu navrhli volební komisi ve sloţení : 

 

Předseda: Dr. Thér 

Členové:   Bc. Munzar 

   Dr. Němečková 

 

Sloţení volební komise bylo přijato na základě veřejného hlasování s těmito výsledky: 

 

Studentská komora: 

 

5 hlasů pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

5 hlasů pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

 

Ad bod 2 

 

Předseda ad hoc komise pro novelizace VaJ řádu FF UHK dr. Joukl představil návrhy na 

změny, poté senátoři diskutovali o problematice novelizace tohoto vnitřního předpisu FF, 

přičemţ diskuse se týkala zejména následujících aspektů: 

- Místo FHS bude ve Volebním a jednacím řádu AS FF UHK uvedena zkratka FF ve všech 

článcích a odstavcích, kterých se tato změna týká. 

- Dále byl podán pozměňovací návrh na čl. 5 odst. 2 v tomto znění: Volební komise je 

usnášeníschopná, je–li přítomna nadpoloviční většina. 

- Řešila se otázka volebního práva a nutnosti průběţné aktualizace seznamu voličů. Senátoři 

se spíše přiklonili k pevnému termínu: volební právo bude mít ten člen akademické obce, 

který bude uveden v aktualizovaném seznamu s datem platnosti k poslednímu pracovnímu dni 

předcházejícímu prvnímu dni voleb. Seznam akademických pracovníků vypracuje dle výše 

uvedených dispozic osobní oddělení a seznam studentů vypracuje studijní oddělení.  

- Dr. Joukl dále navrhl změnu čl. 7 odst. 3 – s tím, ţe by hlasovací lístek nebylo nutné 

opatřovat razítkem.  

- Dr. Springerová navrhla úpravu čl. 5 odst. 4 v tom smyslu, ţe by bylo určeno, od jaké výše 

úvazku by měl akademický pracovník právo volit.  

- Další úprava se bude týkat moţnosti prodlouţení mandátu studentům – členům studentské 

komory, kteří úspěšně dokončili bakalářský studijní obor a pokračují v magisterském.  

- Doktor Thér navrhl projednání úpravy čl. 8 odst. 9 týkající se stanovení metod zjišťování 

výsledků voleb – čl. 8, odst. 9.   

Navrhované změny budou předány k posouzení právníkovi a postoupeny k projednání 

děkanovi FF UHK.  

 

 

Ad bod 3 

 

A. Pan děkan seznámil přítomné s návrhem na akreditaci nového magisterského 

studijního oboru Počítačová podpora v humanitních vědách, který bude patřit pod 
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KPVH. Návrh byl projednán dne 13. listopadu ve Vědecké radě UHK a byl (s 

několika připomínkami) schválen. Paní doktorka Němečková blíţe specifikovala cíle 

programu, a podotkla, ţe existuje v tomto navrhovaném studijním programu tendence 

zredukovat počet předmětů a upřednostnit formu samostudia. 

 

B. Pana magistra Štěpána v návaznosti na tuto problematiku zajímal postoj vedení fakulty 

ke vzniku nových studijních oborů. Vedení podporuje vznik nových doktorských 

studijních oborů. Pokud jde o magisterské obory, jejich vznik je moţný především 

v případě restrukturalizace úvazků pracovníků tak, aby byly nulové náklady. Např. byl 

podán návrh na vytvoření nového navazujícího magisterského oboru Mezinárodní 

muzeologie. Vzhledem k jedinečnosti tohoto oboru vedení fakulty tento návrh 

podporuje.   

 

C. Paní doktorka Springerová oznámila, ţe AS UHK schválil předloţený návrh 

novelizace Statutu FF UHK. 

 

D. Předsedkyně senátu dále informovala přítomné o tom, ţe se s dalšími kolegy ze senátu 

FF a UHK zúčastnila schůze zástupců AS veřejných VŠ v Praze. Podrobnosti lze 

nalézt na webové adrese:  www.provzdelanost.cz.    

 

 

Závěrem bylo jednomyslně přijato závěrečné usnesení 25. zasedání AS FF UHK v 

tomto znění: 

 

Na svém 25. zasedání AS FF UHK  odhlasoval harmonogram pro volbu 

kandidáta na funkci děkana a schválil složení volební komise. Zároveň vzal 

akademický senát na vědomí informaci o předložené akreditaci nového 

studijního oboru Počítačová podpora v humanitních vědách.     

 

 

Závěrečné usnesení bylo jednomyslně schváleno:  

 

 

 Studentská komora: 

 

5 hlasů pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

Zaměstnanecká komora: 

 

4 hlasy pro    0 hlasů proti   0 se zdržel 

 

 

 

 

       Mgr. et Mgr. Pavlína Springerová, Ph.D. 

       Předsedkyně AS FF UHK 

 

 

 

Zapsala: Eva Šlesingerová 


